
Protokół nr XLVIII 

z Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy 

 w dniu 3 września 2021  

 

Obrady rozpoczęto 3 września 2021 o godz. 07: 30, a zakończono o godz. 08: 07 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

   Przewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Michalski powitał sekretarza Gminy i Miasta 

Mogielnica Joannę Kaźmierską, radnych, sołtysów, przewodniczących zarządów komitetów 

osiedlowych oraz mieszkańców. 

Odczytał porządek obrad oraz wniosek Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica w sprawie 

zwołania sesji. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski otworzył obrady XLVIII Sesji Rady Miejskiej w 

Mogielnicy. 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 
 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zgłosił kandydaturę radnej Haliny Budzik. 

 

Głosowano w sprawie: ·Powołanie Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnej Haliny 

Budzik za jej zgodą. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Kępka 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2021 – 2027. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał uchwałę wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 

– 2027. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Piotr Radecki, Włodzimierz Wasiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Kępka 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 
 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał uchwałę wraz z uzasadnieniem. 

   Radny Bogdan Sawicki zapytał, dlaczego w załączniku nr 3 w dziale 921 Przebudowa 

dachu na Świetlicy Wiejskiej w Miejscowości Dziarnów wraz montażem instalacji 

fotowoltaicznej jest kwota 430 400 zł? Czy tam czasami nie ma jednego zera za dużo?  

   Przewodniczący Grzegorz Michalski poinformował, że jest to cena z kosztorysu. Przy 

obecnych cenach materiałów jest to normalna cena. 

   Radny Bogdan Sawicki stwierdził, że jest to duża cena i za nią można postawić cały 

budynek i to całkiem spory. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski powiedział, że jeżeli się nie myli były już dwa 

przetargi dotyczące remontu dachu na strażnicy OSP w Dziarnowie i nie zgłosili się żadni 

wykonawcy. Jeżeli Pan Bogdan zna jakieś firmy, które byłyby w stanie wykonać to zadanie o 

ten jeden rząd wielkości mniej to bardzo bym prosił żeby te firmy zgłosiły się do przetargu. 

W interesie każdego mieszkańca jak również radnego jest to, aby zadania inwestycyjne były 

wykonywane jak najtaniej, bo są to pieniądze publiczne. 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

PRZECIW (1) 

Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Kępka 

 



   Przewodniczący Grzegorz Michalski powiedział, że niejednokrotnie były dokonywane 

remonty w budynkach, strażnicach i to nie są tanie koszty. Nie do końca się zgodzę z Panem 

Bogdanem, że jest to wysoka kwota. Oczywiście jest to duży wydatek, przy obecnych cenach 

usług i przy obecnych cenach robocizny czy materiałów. Jeden z naszych radnych jest 

leśnikiem Pan Piotr Radecki i on doskonale wie, w jakich cenach jest drewno, jak ceny metali 

wzrosły oraz usług. Szanowni Państwo sami widzicie jak rosną ceny w sklepach, jak rosną 

ceny prądu, paliw, gazu. W takim kraju przyszło nam żyć i z tym musimy sobie radzić 

 

5. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 
 

Nie zgłoszono. 

 

6. Sprawy mieszkańców. 
 

Nie zgłoszono. 

 

 

7. Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zakończył obrady XLVIII Sesji Rady Miejskiej w 

Mogielnicy. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 Protokołował                    Sekretarz obrad        Przewodniczący obrad 

Grzegorz Frasoński         Halina Budzik          Grzegorz Michalski 


